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Algemene Vergadering EDF Vilnius mei 2018 

Board Meeting op vrijdag 

- Welkom door Yannis en Dovilé. Dovilé is dankbaar voor de steun van het EDF.  

- Catherine loopt door het agenda. NAC de 100ste verjaardag van de Baltische 

Staten wordt een speciale opening georganiseerd. Doch geen eerste minister 

noch minister of Vice-minister van sociale zaken zullen aanwezig zijn, zoals eerst 

voorzien. Conferentie mbt Web Access Directive wordt voorgezeten door 

Humberto INSOLERA. Ook de staf zal voorgesteld worden aan de leden. Een 

verkiezing zal plaats vinden voor twee functies van boardleden national council. 

Na de middag is er workshop over de structural funds, de EU sociale pijler. Om 

18.30 aangepast transport naar het Duke’s Palace voor de zaterdag avond 

evenement. Voorstel van de geschiedenis van Litouwen en 20.15u een buffet. 

Zondag start met EU AA. Een resolutie zal opgesteld worden. Ook de financies 

worden besproken samen met de sponsorschap richtlijnen. Blijkbaar wordt deze 

aangepast wegens feedback door de Executieve.... Ik wil toch eerst de tekst 

lezen... Voorstelling van het Jeugd Comité. 1&2 juni 2019 EDF AV.  

Conferentie op zaterdag 

- Welkom door Dovilé, presidente van het Litouwse Disability Forum. Schets oa een 

beeld van Litouwen en zijn strijd voor onafhankelijkheid en zijn 100 jarig bestaan. 

Daar deze verjaardag door elk Baltische Staat gevierd werd, heeft ook Gunta, 

Letland en Tomaas (Estland) het woord om iedereen te verwelkomen. Dan komen 

de verwelkoming door de politici. Welkomswoord van Ioannis. Refereert uiteraard 

naar de EU AA campagne. Doet nog een warme oproep opdat ieder EDF-lid blijft 

campagne voeren ten voordele van de EU AA, tevens roept hij op dat alle 

personen met een handicap zouden, deelnemen aan de komende EU 

verkiezingen.  

- Humberto INSOLERA chairt de sessie met betrekking tot de Web Access 

Directive. 10 jaar geleden slechts 50% van EU ingezetenen maakten gebruik van 

het Internet..... Marco MARSELLA leest de presentatie van Mariya GABRIEL, 

commissaris van Digitale Economie en Maatschappij. De staten zullen deze 

directieve te transponeren tegen 23 september 2018 met een effectieve in kracht 

tredend tegen 23 september 2019. Er komt ook gedurende 1 maand nog een 

publieke consultatie. Shadi ABOU-Zahra, Specialist Web Access bij het WWB 

Consortium (W3C). Vrij technische uitleg met betrekking tot de verschillende 

formaten en systemen.... Alejandro presenteert de EDF Toolkit met betrekking tot 

de transpositie. Duidt op het feit dat het onaanvaardbaar is dat websites van 
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organisaties die publieke fondsen ontvangen niet toegankelijk zouden zijn... 

Voorbeelden van de transpositie uit Denemarken, Spanje,Slovenië en Lithuania. 

In Denemarken is er ook samenwerking, overleg tussen de overheid en OPH. Ook 

CERMI werkt samen met de Spaanse regering met betrekking tot de transpositie 

van de directieve. Vinden hebt belangrijk dat de regering ook een procedure van 

handhaving voorziet in geval van niet conforme toepassing van de directieve. In 

Slovenia werden de OPH, zoals steeds, vrij laat betrokken bij de totstandkoming 

van de wetgeving. EDF zal zoals eerder gesteld, blijven hameren op het feit dat 

webaccess niet een extra kost betreft maar eerder een investering is voor de 

toekomst. De vertegenwoordigd van Autism EU stelt dat het imperatief is om 

verder te gaan dan de minimale vereisten van de implementatie wil men bereiken 

dat toegankelijkheid voor iedereen een feit is. Bart Simons vraagt wat te doen 

wanneer de overheid aan minder dan de minimale vereisten voldoet?  

Alg Vergadering Zaterdag 

- DOC AGA 18.01 Na de naamafroeping is direct contact met Stig Langvad via 

Skype met betrekking tot de commentaar op art 4.3 en 33.3. De beperking van het 

gebruik van een aantal woorden maakt het quasi onmogelijk om alle bemerkingen 

die gesteld zijn, te formuleren. Wijdt uit over de onafhankelijkheid van OPH, zelfs 

al ontvangen ze subsidies van de overheid. Was het comité klaar genoeg met 

betrekking tot de wijze waarop kinderen met een handicap aan het woord komen.  

Verwanten van Personen met een handicap mogen zichzelf nooit boven deze 

personen plaatsen. We gaan ervan uit dat iedereen bekwaam is, in voorkomend 

geval met de nodige ondersteuning.  

- DOC AGA18.02 Structural Funds “Future Cohesion Policy”. De OPH dienen te 

worden betrokken bij de planning en de toewijzing van de fondsen, ook de 

monitoring is voor hen een taak. Er dient ook op toegezien dat geen fondsen 

gebruikt worden voor het bouwen van instituten. Deinstitutionalisering in Letland. 

Er werd gesproken over mensen met psychosociale handicaps, verstandelijke 

handicap en ook wezen. Mensen met een fysische handicap kwamen niet ter 

sprake. Men is twee jaar verder, en wordt nog steeds gesproken.... Er is 1 goed 

voorbeeld in een bepaalde regio waar men in sept gaat beginnen met bouwen van 

service flats. Ioannis stelt dat er geen EU budget nog gebruikt wordt voor meer 

uitsluiting. Indien nodig dient er een protestactie gehouden worden, hetzij in 

Brussel, hetzij in de lidstaten. Resolutie unaniem goedgekeurd.  

- Verkiezing van een nieuwe kandidaat van de National Councils in vervanging van 

het mandaat van Ellen Calmon. Kandidaten van Estland en IJsland. Thomas 21, 

Sigurdottir 32.  
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- DOC AGA 18.03 EU Pillar of Social Rights. EDF dient te bepleiten dat de fondsen 

voor echte doeleinden gebruikt worden, vooral in die landen waar de sociale 

bescherming minimaal is. In DK werken de meeste PMH niet, andere hebben 

flexi-jobs. In Italië zijn 90% van mensen met ASS werkloos.  

- DOC AGA 18.04 Trends in vaststelling van handicap in EU. EDF dient er voor te 

zorgen dat de politiek zodanige hervormingen doorvoeren met negatieve gevolgen 

voor Personen met een handicap louter met de bedoeling om besparingen te 

bereiken. Een zwaar gehandicapte vrouw in Litouwen die 18 jaar wordt, wordt 

opnieuw beoordeeld als een persoon niet meer gehandicapt maar als een 

persoon die maar 10% werkcapaciteit heeft. Ze kan slechts als gehandicapte 

erkend worden als ze “onbekwaam” verklaard wordt....  

AV Vergadering op zondag 

- Vervolg van het laatste item van gisteren. Maureen Piggot spreekt over de 

desastreuze hervormingen die doorgaan in het VK, met enorme negatieve 

gevolgen voor Personen met een handicap. In Griekenland was er het voorstel 

van het IMF om het ICF te introduceren.... Alle leden dienen alert te blijven mbt de 

evoluties in hun land. En vooral, houd de vaststelling van handicap apart van het 

systeem van tegemoetkomingen...  

- DOC AGA 18.05 EU AA. Geeft de stavaza met betrekking tot de Act. Druk op de 

regeringen blijft nodig, en dit op basis van de ontvangen resolutie. Resolutie 

unaniem goedgekeurd.  

- DOC AGA 18.06 Corporate sponsorschap guidelines. Maureen brengt dat de tekst 

enigszins aangepast tov deze die eerst ter beschikking gesteld werd. Sponsoring 

is nodig via schenkingen zoniet kunnen we niet onafhankelijk blijven werken. Niet 

onbelangrijk deze sponsoring, want anders riskeren wij een verhoging van het 

lidgeld. Een extra 500000€ zou een goede zaak zijn. Er zal steeds een 

mededeling gebeuren mbt de gelden, maar het zou moeilijk zijn, dat zelfs voor 

een gift van 100 Euro een goedkeuring van de board moeten zijn... Op 1 

onthouding na, goedgekeurd.  

- DOC AGA 18.07 Eindafrekening. Winst 23.000€. Goedgekeurd.  

- DOC AGA 18.08 Interne auditoren, Zelderlo en Cecotto. Goedgekeurd.  

- DOC AGA 18.09 Budget. Goedgekeurd.  

- Membership issues 

- DOC AGA 18.10 Acitivity report. OK 
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- Youth Comittee. De Voorzitter Kamil komt uit ENIL. Het comité bestaat uit 8 leden, 

het kan jammer genoeg niet het volledige handicap-spectrum vertegenwoordigen. 

Ze streven ernaar om de weerbaarheid van de jeugd met een handicap te 

versterken. Het is ook van belang om de opvolging binnen EDF te verzekeren.  

- Diverse.  

- Inclusion Europe en haar collectieve klacht tegen de Franse Staat mbt het 

ontbreken van opvang in hun omgeving. Zij worden naar België gestuurd...  

- Update on Oviedo protocol. Video. Inhoud van het protocol gaat in tegen de 

UNCRPD. De National Councils worden gevraagd om hun regeringen te vragen 

om het Oviedo Protocol te stoppen.  

- De situatie van de Poolse protesten van Personen met een handicap.  

- Voorstelling van EDF staf.  

- Dankwoord aan de Litouwse organisatoren.  

- Eindwoord van Ioannis 

- Volgende AV ?????? 


